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宣召 羅馬書 11:33-36 眾坐 
Call to 
Worship Rom 11:33-36 Seated 

   
詩歌  #130 何等權柄 - 耶穌尊名 眾立 
Hymn All Hail the Power of Jesus' Name Standing 
   
禱告  眾立 

Prayer  Standing 
   
讀經 林前 12:1-13, 27-28 眾坐 

Scripture 1 Cor 12:1-13, 27-28 Seated 
   
詩歌  #181  你這不肯放我的愛 眾坐 
Hymn O Love, That Wilt not Let Me Go Seated 
   
信息 屬靈恩賜的發揭和應用 張正卿弟兄 

Message Discovering Your Spiritual Gifts and Its Services Brother Tiong 
   
詩歌 #306 活著為耶穌 眾立 

Hymn Living for Jesus Standing 
   
禱告  眾立 
Prayer  Standing 
   
報告  眾坐 

Announcement Seated 
 

 

屬靈恩賜的發揭和應用 
Discovering Your Spiritual Gifts and Its Services 

林前 (1 Cor.) 12:1-11, 27-28, 31 
一、了解屬靈恩賜的重要性 (林前 12:1-31) 

Understand the Importance of Spiritual Gifts (1Cor. 12:1-31) 
(1) 是三而一神的工作（林前 12:1-6） 

(2) 是聖靈隨己意分給各人（林前 12:7-11） 

(3) 使個人與教會同得造就（林前 12:12-13, 18. 27-28） 

二、發現屬靈恩賜的原則(林前 12，羅 12，弗 4) 
Discover the Principles of Spiritual Gifts (1 Cor 12, Rom. 12, Eph. 4) 
(1) 將自己完全地獻給神（羅 12:1-8） 

(2) 照聖經上既有的教導去行（林前 12，羅 12:1-8，弗 4:1-16） 

(3) 藉著禱告和事奉來顯明你的職事(路 11:13，雅 1:17，提 4:14-15） 

三、謹慎使用你的恩賜 (弗 4:1-6, 12-14，彼前 4:7-10，林前 13:1-3) 
Apply Your Spiritual Gifts with Prudence (Eph. 4:1-6, 12-14; 1 Peter 4:7-
10, 1 Cor. 13:1-3) 
(1) 不要叫聖靈擔憂（加 5:25-26; 6:4-5，林前 14:12, 33, 39-40） 

(2) 切求更大的恩賜 --- 愛（林前 12:31, 13:1-3, 8, 13） 

(3) 長大成人，勝過仇敵（弗 4:11-16; 6:10-14） 
 

報告  Announcement 
1.  歡迎初次來到本堂聚會的弟兄姊妹與朋友。 

Welcome brothers, sisters and friends who join our worship for the first time. 
2.  主日学開始前有晨禱聚會，請弟兄姊妹參加為主日崇拜禱告。 

Please join our prayer meeting in the sanctuary before Sunday school. 
3.  教會禱告聚會每禮拜三晚 7:30-9:00 在本堂舉行。 

Our church weekly prayer meeting is from 7:30 to 9:00 on Wednesday night. 
4.  查經聚會每禮拜五晚 7:30-9:30 分為北區，南區，東南區，青年組，高中組﹐歡迎弟兄

姊妹與朋友們參加。Bible study groups will include the Northern, Southern, South-Eastern, 
Young Adult and Youth groups. Welcome to join any one of the above groups every Friday 
from 7:30 pm to 9:30 pm. 

5.     九月二十三至二十五日（周五-周日）特別聚會，由趙約翰牧師在本堂釋放信息，主題

為“對付衝突”。請預備時間並邀請朋友參加。周六下午 3:00-4:50; 周日下午 1:30-
4:30 有婚姻家庭輔導(需預約)。Pastor John Zhao will speak at the special meetings from 
9/23-9/25 (Friday–Sunday) at our church with theme “Handling Conflicts”. Please reserve 
time and invite your friends to attend. Family consultations are available at 3:00-4:50pm 
Saturday and 1:30-4:30pm Sunday (by appointment only). 

6.     九月二十五日晚，戴繼宗牧師在 Hillcrest Church 釋放信息“專業的服事，信仰的宣

告”(中文講道，英文翻譯)。詳情參閱附頁。Dr. James Hudson Taylor IV will preach at 
the Hillcrest Covenant Church on 9/25 (6:30pm) “A Profession of Faith Through your 
Profession” in Chinese with English translation. Please refer to the inset for details. 

7.     清潔服事: (本主日) 鄭聖民弟兄和高正修弟兄家;  

          (下主日) 洪正超弟兄和左勇弟兄家 

Cleaning Service: (This Sunday) Shengmin Zheng and Robert Kao’s families;  
   (Next Sunday) Emile Hong and Michael Zuo’s families 


